

29 November 2023

29 نوفمبر 2023

Disclosures and Compliance Section Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،،، إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Meeting of the Board of

Directors of ADC Acquisition

Corporation P.J.S.C

(Company) on Wednesday 29

November 2023

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة أي دي سي كوربوريشن للاستحواد ش.م.ع. (الشركة) يوم الاربعاء 29 نوفمبر 2023

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of the Company has met virtually at 2:30 pm on Wednesday 29 November 2023 and resolved to invite the general assembly of the Company to convene on Thursday, 21 December 2023 (as approved by SCA) to consider the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع عن بعد في تمام الساعة الثانية والنصف بعد ظهر يوم الأربعاء الموافق 29 نوفمبر 2023 وقرر دعوة الجمعية العمومية للشركة للانعقاد يوم الخميس الموافق 21 ديسمبر 2023 (والذي وافقت عليه هيئة الأوراق المالية والسلع)، للنظر في:

- 1. Change the name of the Company to E7 Group public joint stock company.
- 1. تغییر اسم الشرکة لیصبح مجموعة إي 7 شرکة مساهمة عامة.
- 2. Amend the activities of the Company to include printing and publication and related activities (as listed in the proposed new Articles of Association).
- 2. تعديل أغراض الشركة لتشمل الطباعة والنشر وجميع ما يرتبط بذلك من نشاطات (على النحو المحدد في النظام الأساسي الجديد المقترح).

ADC Acquisition Corporation P.J.S.C

Abu Dhabi, UAE

Tel: +971 2 885 6666/ +971 2 204 0000

E-mail: contact@chimerainvestment.com / media@adq.ae

www. adcspac.com

ي دي سي كوربوريشن للاستحواذ ش.م.ع

وَظبي، الإمار ات العربية المتحدة اتف: 97122040000+/ 97128856666+

....:contact@chimerainvestment.com /media@adq.ae

www. adcspac.con



- 3. Approve the increase of the issued share capital of the Company from AED 499,812,500 to AED 524,812,500 through the issuance of a mandatory convertible bonds in the nominal value of AED25,000,000 to an entity. company or a trust, which may be associated with the Company or any of its shareholders, to be converted into 10,000,000 new shares in the Company, with a nominal value of AED2.5 per share, increase the share capital of the Company and to amend its Articles of Association. These new shares will then be sold to the Company through ADX and become treasury shares to be allocated to cover any conversion of Warrants issued by the Company into shares in the Company.
- 4. Approve and adopt the new Articles of Association for the Company and post the new Articles on the ADX Portal and the Company's website.
- 5. Elect seven (7) members to the Board of Directors of the Company and approve the announcement commencement of nomination process.

Yours sincerely,

الموافقة على زبادة رأس المال المصدر للشركة من 499,812,500 درهم إماراتي إلى 524,812,500 درهم إماراتي، وذلك من خلال اصدار سندات الزامية التحول الى اسهم بقيمة اسمية قدرها 25,000,000 درهم لجهة او شركة او عهدة، والتي قد تكون مرتبطة بالشركة او أي من مساهميها، يحددها مجلس الإدارة ليتم تحويلها الى 10,000,000 سهم جديد في الشركة بقيمة اسمية قدرها 2.5 درهم للسهم الواحد وزبادة رأس مال الشركة وتعديل نظامها الأساسى تبعاً لذلك، وليتم بيع الأسهم الناتجة عن تحويل السندات الزامية التحول الى اسهم بعد ذلك للشركة بصفقة من خلال سوق ابوظبي للأوراق المالية لتصبح هذه الأسهم أسهم خزينة تخصص لأغراض تغطية اية عمليات تحويل للأذوبات الصادرة عن الشركة الى اسهم فيها.

- الموافقة على واعتماد نظام أساسى جديد للشركة ونشره على موقع السوق والموقع الالكتروني للشركة.
- انتخاب سبعة (7) أعضاء لمجلس إدارة الشركة .5 والموافقة على نشر اعلان بفتح باب الترشيح.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Abu Dhabl - U.A.E

سيف فكري/Seif Fikry

عضو تنفيذي ورئيس تنفيذي/DC ACQUISITION CORPORATION Fixecutive Director and Chief Executive Officer

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع

ADC Acquisition Corporation P.J.S.C

Abu Dhabi, UAE

Tel: +971 2 885 6666/ +971 2 204 0000

E-mail: contact@chimerainvestment.com / media@adq.ae www. adcspac.com

ى دى سى كوربوريشن للاستحواذ ش.م.ع وظبي، الإمارات العربية المتحدة

اتف: +97122040000 / +97128856666 : اتف

پد الکترونی:contact@chimerainvestment.com /media@adq.ae

www. adcspac.con